
  

 
 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 27/2 2025 
Tidspunkt: kl. 17.30-19.30 
Mødeleder: Bestyrelsesformand-
inden 

• Deltagere:  

Forældre: 

• Anne Schurmann-Olsen (Iluuna 0A) 
• Camilla Askou Hvingelby (Eigil 0B) 
• Dea Gram (Geo 4B) 
• Emilie Thunem Fredslund (Eskil 0A) 
• Johnny Thomsen Wittendorff (Anton 1B) 
• Marianne Vad-Pedersen (Lauge 2SPB) 
• Mogens Kristian Boesgaard Kragh (Marius 1B) 
• Theis Bjerregaard Jørgensen (Markus 1A, Ella 5B) 

Personale:  

• Gert Hougaard 

• Malene Lebech  

• Trine Lehd 

• Maja Skov 

 
 
Fraværende: Maja Skov, Theis Bjerregaard Jørgensen, Mogens Kri-
stian Boesgaard Kragh 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er 
der særlige ansvarlige, gæster 
og er det til orientering (O), 
drøftelse (D) eller beslutning 
(B) 

Tid 
Estime-
ret tid 
til 
punk-
tet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftel-
sen, konklusion på beslutning, angivelse 
af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

5 min Godkendt  

2. Orientering fra ledel-
sen/skolen 
 
 

10 min - Vi er i gang med at planlægge kom-
mende skoleår – og vi kommer til at 
få flere elever. Dels får vi tre børne-
haveklasser – og vi forventer, at der 
er over 100 elever i vores specialaf-
deling. Samlet forventer vi at 
ramme ca.440 elever. Det betyder, 

 



  

 
 

at vi næste år får alene på elevfrem-
gang forøger vores budget, som vi 
kan lave skole for. Dog er vi udfor-
dret på vores pladsen – men teknisk 
afdeling er i gang med at se ind i 
mulighederne. Vi håber at kunne 
undgå barakker.  

- Skibet Skole ligger 5.bedst i forhold 
til lavt elevfravær. Og det er vi rigtig 
glade for. 

- 80,3 % procent af distriktets børn 
kommer til at starte i kommende 
0.årg. Dette er også rigtig tilfreds-
stillende  

- Vi har indhentet en stor del af vores 
underskud – og forventer med øget 
elevtilgang at indhentet yderlig 

- Vi forventer at skulle ansætte per-
sonale til kommende skoleår  

- Vi bliver pr.1.april fuldtallige i ledel-
sen  

3. Skærmpolitik (D)  
 

30 min - Arbejdsgruppe lægger op til, om der 
skal yderlig dialog omkring, hvad 
der særligt ønskes fokus på 

- Ønske om øget dialog med både 
medarbejderne og eleverne 

- Ønske om en re-vurdering og mo-
dernisering af eksisterende princip 
for brug af mobile enheder  

- Der udsendes i morgen nyhedheds-
brev til skolens forældre, at 
smartwatches sidestilles med mo-
biltelefonen. Princippet medsendes 
hermed.  

Skærmpoli-
tik-gruppen 

4. Fastsættelse af princip 
for skærmpolitik 

20 min - Det besluttes, at SB moderniserer 
eksisterende princip – og dette sæt-
tes på dagsorden til godkendelse til 
næste møde 

 

6. SFO-kost  10 min - Debat omkring om nuancerne i en 
kostpolitik 

 
Det besluttes på næste møde, om be-
styrelsen ønsker en kostpolitik 

 

7. Teams – og struktur på 
SKB fremover 

20 min Ny dagsordensmodel vedtages  



  

 
 

8. Eventuelt (O) 
 
 

10 min Forslag om at lave et fællesarrange-
ment for forældre med udvalgt tema. 
Vi går alle lidt i tænkeboks herom med 
gode idéer. 

 

 


